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Subject: FW: Eerste weekend ctb in amateursport
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+E
Hierbij alvast extra info mbt de vraag van Hugo hoe het ging tijdens dit weekend bij de amateurclubs (kan handig zijn voor VB).
Hebben we ook voorje geprint en je krijgt nog een agenda van VB.

Met vriendelijke groeten,

Directie Bestuurlijke en Politieke Zaken

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

VICEPTN = EEE ois

van:[IEEBEEEDM© minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 28 september 2021 14:29

Aan:

CC: A. 5.1. A. @minvws.nl>; .

A. ih
5.1.2 ) @minvws.nl>;

Onderwerp: Eerste weekend cth in amateursport

In het BWO werd gevraagd om een overzicht van ervaringen dit weekend bij de amateurclubs/sportclubs.
D.Sport heeft met de koepels contact gezocht.
Hieronder de weergave.

Ik kan me voorstellen dat dit voor Hugo voor BWO morgen relevant is en voor [Egor vanavond voor VB.

Ik stuur het dus ook naar ERE
Grt [ERE

In antwoord op je vraag over de ervaringen met ctb in de amateursport hebben we gebeld met onze partners. En dat heeft de

volgende signalen opgeleverd:

- Het eerste weekend met inzet van het ctb in de amateursporthoreca is zonder (noemenswaardige) problemen verlopen.
- Koepelorganisaties NOC*NSF, Platform Ondernemende Sportaanbieders, NLactief (fitness), KNVB en Vereniging Sport en

Gemeenten geven aan dat er nagenoeg geen duidingsvragen binnenkomen of incidenten gemeld zijn. De huidige regels
voor de sportkantines zorgen voor een werkbare situatie.

- Zoals verwacht vinden de sportaanbieders die door vrijwilligers worden gedraaid het lastig om hun eigen leden elkaar te

laten controleren. In die gevallen zien we grofweg twee oplossingen: de grotere verenigingen huren een beveiliger in om

het ctb in de kantine te controleren, andere verenigingen kiezen ervoor om alleen met afhaal te werken, waarbij de

consumptie buiten het horeca-deel van de accommodatie of op het terras genuttigd wordt (conform motie

Kuiken/Paternotte). Een verwaarloos aantal clubs houdt de kantine gesloten vanwege de ctb controle.
- De sector geeft aan geen behoefte te hebben aan verdere duiding of aanscherping, ook wij zien daar geen aanleiding toe

op basis van de huidige signalen.
- NB: in de media (oa NOS, trouw, Volkskrant) zijn wat ervaringen met ctb in de amateursport opgetekend. De teneur van

de verhalen was dat er (soms wat morrend) gewoon wordt meegewerkt en dat men soms binnen de regels creatief moet

zijn om de situatie werkbaar te houden. Van NOC*NSF begrepen we dat de media grote moeite hebben moeten doen om

Uberhaupt een kritische club te vinden. Signaal dat je eerder noemde over enorme weerstand herkennen we vanuit de

koepels niet.


